
Till alla medlemmar 

Vi förstår er besvikelse för att utställningarna i Tällberg blev inställda. Det är styrelsens ansvar att 
förvalta medlemmarnas pengar på bästa sätt. Därför har klubben ett minimum på antal hundar 
för att det skall vara ekonomiskt hållbart. Det är inget nytt utan har funnits i klubben i 2 år. 
Tidigare i år har vi ställt in en utställning på samma villkor. Så detta beslut har inget att göra med 
var geografiskt den är eller vem som har huvudansvaret för utställningen, beslutet hade varit 
detsamma.  

 
 

Två punkter som oftast glöms bort men som är de viktigaste för styrelsen/klubben är det som vi 
tar upp här nedan.  

• Det är även styrelsen/klubbens ansvar att bevara vår ras och jobba för en sund och frisk 
hund utan inblandning av annat blod. Med annat blod menar vi att det inte skall finnas 
annan ras i stamtavlan. 

• Det är även styrelsen/klubbens ansvar att bibehålla vår affiliering till JRTC of GB. Idag är 
det bara några få länder kvar som fått behålla denna affiliering. Det är JRTC of Sweden 
och i Danmark DJRTK. Sen har vi Canada, USA, Sydafrika och Japan. Dessa klubbar 
jobbar mot samma mål. Det finns ingen klubb i till exempel Tyskland eller Finland.  
 

Så låt oss gemensamt jobba för rasen och klubbens framtid.  

Ni medlemmar har också ett ansvar och det är att göra er röst hörd på vårt årsmöte. Det är här ni 
kan påverka och rösta. När ett beslut eller en regel är tagen, så gäller den tills nästa årsmöte. 

 
 

// Styrelsen 

 


